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Protokoll FL 2024-01-29 
Möte hemma hos Anita Gustavsson som bjöd på mycket god mat! 
 
Närvarande: Anita Gustavsson 

Anders Malmstigen 
Elin Gren 
Filip Burman 
Johan Arenius  
Jonas Brattström (ordf.) 
Lotta Erdtman 
Ramona Göransson 
Sven Helin 
Rickard Edefors  
 

Förhinder: Anders Svahn 
  Anna Öjebrandt 
 
 
 

1. Inledning 
Filip inleder med dela ett bibelord från Upp 3:30: ”Se jag står vid dörren och bultar, om 

någon hör min röst ska jag gå in äta med honom och han med mig.” Gästfriheten börjar med 

att Jesus vill hålla måltid med oss. Gemensam bön. 

 

2. Godkännande av föredragningslistan 
Genomgång av föredragningslistan som godkändes.  

 

3. Uppföljning från tidigare protokoll 
• Följa upp utvärdering av uppesittarkvällen (Johan). Kvarstår. 

• Följa upp om insamlingsrådet kan samordna ansökningar för verksamhet (Jonas). 

Kvarstår. 

• Dela 2024 undervisningsplan med FL (Johan). Kvarstår. 

• Bjud in Örjan med flera till ett FL möte för dialog om IMK:s engagemang i 

organisationer där vi har en huvudmannaroll. Örebro Folkhögskola, Bilda, 

Stadsmissionen, sjukhuskyrkan och fängelsekyrkan (Jonas). Kvarstår, mål att ha möte 

om detta innan årsmötet. 

• Ta fram förslag på datum för församlingsmöten kommande år fram till årsmötet 2025 

(Johan). Kvarstår. 

• Kalendern på hemsida behöver uppdateras med tid för årsmöte och 

församlingsmöten. Församlingsmöte 11 februari saknas (Johan). Kvarstår. 
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4. Föreståndarens punkt 
Ett möte har hållits med kommunen kring parken utanför kyrkan. Parken planeras i tre delar, 

först en lekpark, sen odlingsyta och sen en lekpark igen. Den stora delen är en odlingsyta 

som kan arrenderas ut till en ideell förening. Kommunen börjar inte arbetet med hela parken 

förrän en lösning för odlingsytan har hittats. Frågan är hur vi kan vara en aktör i detta? Vi 

funderar vidare. 

Fyra ansökningar har inkommit till Cafétjänsten, Johan jobbar vidare med dessa ansökningar 

och tar frågan vidare med Jonas.  

Förberedelserna med Bjorlilägret går bra.  

En samling hölls i kyrkan för några veckor sedan som gudstjänstrådet bjöd in till, ett möte 

med alla som har olika funktioner i gudstjänsterna Det blev ett positivt möte kring hur saker 

fungerat under hösten.  

Beslut: Johan och Jonas har mandat att agera och fatta beslut kring caféanställningen. 

 

5. Budget 2024 
Sven presenterar kassörsgruppens arbete.   

Hur mycket har vi som mål att samla in under 2024? Under 2023 samlade vi in ca 4,1 milj. 

med de olika extra satsningar som vi gjorde. Ett bra resultat, men vi låg efter en hel del i 

början av året. För amorteringsmålet nådde vi c:a halvvägs i jämförelse med målet 800 000. 

Kostnadsmässigt ligger vi på ett lite lägre utfall än beräknat under 2023. 

Utifrån lokalmötet i veckan kommer en behovslista sammanställas vilket vi behöver ta med i 

budgetarbetet.  

Rimligt insamlingsmål: 4,4 milj. + amortering. Kan vara viktigt att ha kvar 5 miljonsmålet 

totalt, ett mål vi klarade under flera år fram till 2022. Många unga har det tufft ekonomiskt 

men vi har även många nya medlemmar. Viktigt att lyfta fram att vi är med och bidrar på 

olika sätt. Vi kan också presentera värdet av alla frivilligtimmar som läggs ner.  

Inriktningsbeslut: Ha kvar ett insamlingsmål på 5 milj. varav 600 000 är ett amorteringsmål. 

Sven och ekonomigruppen jobbar vidare med ett konkret budgetförslag.  

 

6. Rådens verksamhetsplaner 
Vi har fått verksamhetsplaner för 2024 från Omsorgsrådet, Socialarådet, Barn- och 

familjerådet och IMK Teckenspråk. Internationella rådet ska ha ett möte på lördag, där 

ordförandefrågan behöver lösas. FL väljer ordförande utifrån förslag från valberedningen.   
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Uppföljning: Respektive FL-ansvariga följer upp att verksamhetsplan kommer in från 

respektive råd. Beslut kring budget tar vi på kommande möte. Ny teckenspråkskamera 

behöver prioriteras.  

 

7. Återkoppling avseende IMK:s fortsatta involvering i Sjung och Le 
Jonas rapporterar om ett brev som inkommit från volontärgruppen som jobbat med Sjung 

och Le. Bakgrunden är att samarbetet med Mikaelskyrkan avslutats kring denna verksamhet 

från januari 2024. Gruppen önskar att detta fortsatt ska vara ett samarbete mellan 

Immanuelskyrkan och Mikaelskyrkan, man vill vara med och representera Immanuelskyrkan i 

samarbetet. Synpunkter framförs även kring församlingens delegationsordning och 

beslutsprocesser i församlingen. 

Rickard redogör ytterligare för bakgrunden. Sjung och Le lämnade från början 

Immanuelskyrkan genom ett eget initiativ av representanter för gruppen, detta när vi var i 

den gamla kyrkan. Sen dess har det hänt en hel del och frågan har diskuterats i det Sociala 

rådet samt med representanter från gruppen. Fram till hösten 2023 stod vi med som 

inbjudare tillsammans med Mikaelskyrkan, något som sen avslutades. Nu föreslår Rickard att 

vi utifrån gruppens önskan återgår att stå med som inbjudare under ytterligare en 

tvåårsperiod. Efter denna period kan ett nytt samtal föras kring hur vi vill engagera oss 

framöver.  

Beslut:  FL beslutar att vi frågar Mikaelskyrkan om vi kan återgå som inbjudare för träffarna 

under en kommande tvåårsperiod för att därefter föra samtal hur vi ska engagera oss. Rikard 

följer upp detta och meddelar sen volontärsgruppen om resultatet. Jonas tillsammans med 

Anders M ansvarar för en återkoppling och uppföljande samtal med volontärgruppen som 

skrivit brevet. 

  

8. Lokalfrågor, återkoppling från förr veckans samling i kyrkan 
Johan rapporterar. En sammanställning behöver göras som kan presenteras med prioritering 

på kommande församlingsmöte. Mycket fokus på gudstjänstlokalen där vi tror att en 

prioritering behöver ligga samt behov relaterat till barnperspektivet.   

 

Uppföljning: Johan jobbar vidare utifrån minnesanteckningarna från lokalmötet och gör en 

presentation på församlingsmötet. På församlingsmötet behöver vi även diskutera om 

ansvarsroller, vad vi behöver lägga ner av föregående grupper samt ge mandat till en ny 

projektgrupp.  

 

9. Övriga frågor 
Boka datum för församlingsdagar i september. Hjälmargården är bokad för 2025 men 

förslaget är att vi kör på hemmaplan i kyrkan 14-15 september.  



 
                  FÖRSAMLINGSLEDNINGEN 2/2024  

 
 

4 
 

10. Avslutning 
Mötet avslutades med gemensam bön. 

 

 

 

 

Anders Malmstigen    Jonas Brattström 

Mötessekreterare    Mötesordförande 


